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Σχετικά με την επέκταση του διαδρόμου προσγείωσης-απογείωσης α/φ του 
αεροδρομίου Κυθήρων, ολοκληρώθηκε και εγκρίθηκε η σχετική μελέτη 
σκοπιμότητας πλην όμως καθώς το αεροδρόμιο είναι σε περιοχή προστατευόμενης 
ζώνης, η Υ.Π.Α. έθεσε το Μάρτιο του 2019 τον όρο της έκδοσης περιβαλλοντικής 
αδειοδότησης πριν την ανάθεση της εκπόνησης των απαραίτητων μελετών. 

Μετά από έρευνα των Τεχνικών Υπηρεσιών μας, διαπιστώθηκε ότι υπάρχει 
μεγάλη καθυστέρηση από τις αρμόδιες περιβαλλοντικές υπηρεσίες του ΥΠΟΜΕΔΙ 
και του ΥΠΕΝ για την έγκριση της ανανέωσης των περιβαλλοντικών όρων της 
υφιστάμενης υποδομής του αεροδρομίου. Παρακολουθούμε το θέμα στενά και 
σύμφωνα με νεότερη ενημέρωση η σχετική ανανέωση των περιβαλλοντικών όρων για 
τις υπάρχουσες υποδομές αναμένεται σύντομα. Η ανανέωση της ΑΕΠΟ των 
υφιστάμενων υποδομών του αεροδρομίου είναι απαραίτητη προϋπόθεση για κάθε 
περαιτέρω ενέργεια.  

Η διοίκηση της Περιφέρεια Αττικής βρίσκεται σε καθημερινή και 
εποικοδομητική συνεργασία με τον Δήμαρχο Κυθήρων , και ήδη έχει συνταχθεί 
φάκελος έργου για τη δημοπράτηση των οριστικών μελετών.  

Αύτη την στιγμή  αναμένεται  η ολοκλήρωση  των  σχετικών  διαδικασιών 
 από τις αρμόδιες υπηρεσίες της Περιφέρειας βάσει συγκεκριμένου 
προγραμματισμού. 
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